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( Martin Kozej ) Niekedy je náš vzťah voči Bohu taký dobrý, že si začneme namýšľať, že mu
môžeme diktovať, čo má v našom živote robiť. Čosi podobné zažíva Mária s Jozefom, keď
hľadajú strateného Ježiša. Zažívajú bolesť a majú strach. Sám Ježiš ich napomína, že sa
nemusia báť, veď on je stále s Otcom. Áno, človek môže skĺznuť mimo správnej cesty, ale po
Božom napomenutí sa potrebujeme vracať späť. Tak ako Svätá rodina prijímala Boží plán,
tak aj my všetci sa potrebujeme v pokore vracať späť do Božej náruče a tak denne posilňovať
vzťah s naším nebeským Otcom.

(Zamyslenie pre východný obrad z Časopisu Slovo.)
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